
Posiedzenie Komisji Rewizyjnej

Rady Gminy w Przewozie

w dniu 11.06.2019 r.

Przewodniczący  rozpoczął  posiedzenie  o  godz.  8.19.  Komisja  zebrała  się  w  pełnym 

składzie.

Pkt 1. Omówienie projektów uchwał.

Projekt  w  sprawie  rozpatrzenia  i  przyjęcia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 r. omówiła pani Skarbnik. Komisja przeanalizowała 

wymienione  dokumenty  na  majowym  posiedzeniu,  które  zaopiniowała  pozytywnie.  Komisja 

wystąpiła do RIO w Zielonej Górze o zaopiniowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta 

Gminy Przewóz. RIO odpowiedziało pozytywnie.

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.

Projekt w sprawie absolutorium przedstawiła pani Skarbnik. W treści projektu proponuje się 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Przewóz.

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.

Projekt  w sprawie  ustalenia  wysokości  dopłaty do  ceny 1  m3 wody dostarczanej  i  1m3 

ścieków odbieranych przez Zakład Gospodarki Komunalnej omówił Sekretarz. Wyjaśnił, że ogólnie 

taryfy są ustalane na 3 lata, ale kalkulacji dokonuje się co rok i  wtedy mogą wystąpić zmiany. 

Stawka wody wzrasta o 0,02 zł, ścieki pozostaną bez zmian.

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.

Projekty uchwał w sprawie zmiany w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 

gminy  omówił  Kierownik  Referatu  Gospodarki.  Wyjaśnił,  że  zmiany  dotyczą  przekształcenia 

działki pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną w miejscowości Potok.

Komisja przyjęła projekty jednogłośnie.

Odnośnie  projektu  w  sprawie  wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym 

zasobem gminy Przewóz,  Kierownik  Referatu  Gospodarki  przypomniał,  że  ten  projekt  już  był 

szczegółowo omawiany na poprzedniej Komisji. Jednak na polecenie radczyni należało dokonać 

zmiany, która będzie zgodna ze zmianą jaka pojawiła się w ustawie. Zmiany naniesiono w rozdziale 

7 i załączniku nr 2 do projektu.

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.

Projekt  w  sprawie  zlecenia  Komisji  Rewizyjnej  zadania  kontrolnego  omówił  Sekretarz. 

Wyjaśnił, że radny Zbigniew Staniek na sesji złożył wniosek o przeprowadzenie kontroli w zakresie 

wydatkowania  środków  na  realizację  programu  rewitalizacji  parku  w  Przewozie.  W  związku 

z powyższym, zlecenia kontrolnego dla Komisji Rewizyjnej udziela się na w formie uchwały.



Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.

Pkt 2. Sprawy bieżące.

Sekretarz wspomniał, że radni powinni zapoznać się z raportem o stanie gminy za 2018 r. 

Ewentualna debata na powyższy temat odbędzie się na sesji. Raport tworzony był po raz pierwszy. 

Jest to nowy obowiązek dla Wójta wynikający ze zmian wprowadzonych do ustawy o samorządzie 

gminnym.  Na podstawie przygotowanego raportu podejmuje się uchwałę w sprawie udzielenia, 

bądź nie udzielenia, wotum zaufania dla wójta gminy.

Przewodniczący zakończył posiedzenie o godzinie 9.40.

Protokołowała Magdalena Mikitiuk


